# AMBER GUARDIANSHIPS 琥珀教育監護人



中國區域專版



Partner With:







或



# The Amber Guardianships — UK

# 倫 敦 London



2<sup>nd</sup> Floor, Kingsland House,
122-124 Regent Street,
London, W1B 5SA, UK

**44-20-7734 0274** 

**9** 44-79-3968 2757

□ ag@amberedu.co.uk

www.amberedu.co.uk

# 琥珀教育監護人Amber Guardianships 榮獲AEGIS最高等級 Gold Standard金獎殊榮

金級認證是高質素監護服務的最高榮譽,獲此榮譽者具有學生監護的最高水平。英國倫敦琥珀監護服務,榮張國際學生監護聯會的金級認證,顯示了倫敦琥珀的專業和高質素監護服務,再次獲得公認評核機構的認可。這也是繼取得AEGIS(The Association for the Education and Guardianship of International Students)和BSA的雙重認證後,倫敦英知的高質素監護服務的再一次肯定。英國國際學生教育及監護聯會經過嚴格遴選



後,對能向學生、家長、學校提供高水準的服務的監護公司發出金級認證。倫敦琥 珀榮獲金級認證,顯示我們能在整個的英國求學過程中、為學生和家長提供令他們 有信心的、貼心的、全面的監護服務,保證學生的安全。

Amber Guardianships has successfully gained AEGIS Gold standard accreditation. AEGIS (Association for the Education and Guardianship of International Students) inspects and offers accreditation to guardianship organisations who provide the highest levels of care and support to students, parents, agents and schools. Amber Guardianship's successful inspection provides our students and parents with confidence that we can safely look after your child throughout their education in the UK. Full Gold Standard Accreditation is the most prestigious accolade that a guardianship agency can hold and is recognised at the benchmark for the highest standards of safeguarding and care in the guardianship of international students.



# 關於我們

琥珀監護人服務創立於2015年,公司總部設於倫敦市中心。琥珀教育與英國寄宿學校、寄宿家庭、國際學生和家長有著密切聯繫,同時亦與英國約400所寄宿學校緊密合作,為國際學生提供專業、頂級和貼心的監護人服務。因應家長和學生的不同需要,琥珀監護人服務提供四個不同類型的計劃供其選擇。服務由居英悠久及經歷資深的港人主理。監護人精通廣東話、普通話和英語等語言,溝通無間。

### 我們的宗旨:

- 在英國留學期間,為學生的福利事宜提供最佳適切的支援
- 授權擔任學生監護人,代表學生家長,為學生提供專業建議及支援
- 確保學生在英國逗留期間的安全,以及提供貼心的照顧
- 推薦和安排優質寄宿家庭

### About Us

Amber Guardianships was established in 2015. The office is located in the City of London. Amber Education has a strong relationship with over 400 British Boarding Schools, and it works extensively with host families, international students and parents in the UK. In addition, Amber Guardianships offers professional and top-class services. 4 service packages are offered to suit and satisfy individual needs. Services provided by our experierced staffs from Hong Kong who lived in the UK for decade(s). Our guardians communicates fluently in Cantonese, Mandarin, English, and other languages.

## Our objectives are:

- To provide trustworthy and reliable guardianship services during students' time abroad.
- To deliver comprehensive support to students as their safety and wellbeing are a priority at all times.
- To give parents a complete peace of mind in the knowledge that their child will be supported by Amber Guardianships.
- . To provide a fully checked and quality host family for students to stay with.



英國大部分寄宿學校要求海外學生在 英國擁有一個監護人。監護人擔任一 個很重要的角色,他們的角色是代表 父母向國際學生提供全面支援。若留 學生在英國沒有家庭或朋友可以擔任 監護人的職責,他們可以委託英國監 護人公司,擔任學生監護人。這不單 能滿足寄宿學校的要求,也能遵守英 國簽證和移民部門的指引,更能確保 國際學生在不能留校時的安全和照 料。

## 監護人做什麼?

監護人要履行的責任有很多。最直 接易明的説法是,監護人會扮演家 長的角色,照顧學生在英國的生活 所需,包括以下幾項基本職責:

- 學生初抵埗後的機場接送和交通安
- 全天候緊急聯絡
- 人身意外或突發疾病作出醫療安排
- 寄宿學校期中假(Half-Term)及 學期末(Term-End)的住宿及膳食 安排

部份家長想要子女獲得更貼身的照 顧,可以額外要求幾項監護人服務:

- 探訪學生的學校和宿舍家庭(如適 用)
- 代表家長出席家長日,為子女跟 進學業情況
- 定期向家長匯報學生的學業進 度,並就著選科、簽證和日常生 活提供意見

The majority of UK boarding schools require overseas students to have a guardian. A guardian is reliable and responsible person living within the UK and be able to provide full support to students on behalf of their parents. International students without families or friends in the UK could choose a UK guardianship company to act as their guardians. This meets boarding school requirements and the UK visa and immigration guidelines, as well as ensure the safety of international students while they are outside schools.

### What does the Guardian do?

During the students' stay in the UK, the guardian will play the role of parents to assist and care for their students. Below are some of the basic duties:

- Airport pick up/ transportation arrangement upon students' arrival:
- Emergency contact;
- Medical arrangement for personal accidents or sudden illnesses:
- Accommodation and meal arrangement for boarding school students during half-term break and end of term.

For parents who want additional parental care for their children, the following services could be added:

- Visit the student's school and host family/ home stay accommodation (if applicable):
- Represent parents on parents' days to follow up on their children study progress;
- Report regularly to parents on their children academic progress and provide expert advice on the selection of subjects, visa and their daily lives



## 誰需要監護人?

以下的學生需要監護人:

- 18歲以下入讀寄宿中學的學生;
- 18歲以下入讀大學基礎課程的學生;
- 18歲以上入讀大學基礎課程及大學課程的學生,如有需要,也可以申請監 護人服務;

## 親友能擔任監護人嗎?

親友只須符合以下條件,便可擔任學 生的監護人:

- 持有英國護照;
- 年滿25歳;
- 長居英國並能提供固定的英國住址。

## 誰可以成為監護人?

監護人需要符合以下條件:

- 持有英國DBS(無犯罪紀錄證明);
- 年滿25歲或以上;
- 持有英國護照及長居英國。





### Who needs a Guardian?

Student who needs a guardian:

- Students who are enrolled in boarding schools under the age of 18;
- Students under the age of 18 enrolled in university foundation courses;
- Students over the age of 18 and enrolled in university foundation courses and university courses can also apply for guardianship services if needed.

# Can relatives and friends be the guardians?

As long as the relatives and friends meet the following requirements, he/she can serve as the guardian of the student:

- · Holder of a British passport;
- 25 years of age or above;
- Lives in the UK and possesses a permanent UK residential address.

### Who can be a Guardian?

Guardians must:

- Hold an enhanced DBS (Disclosure and Barring Service) certificate holders;
- Be at least 25 years old;
- Hold a British passport and lives permanently in the UK.